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OiSO.0002.15.2024  

 

PROTOKÓŁ NR XV/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 30 grudnia 2024 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji obecnych było 14 Radnych, nieobecny 

Radny Piotr Ogrodnik (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 9.04 do godziny 10.50. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Jarosław Dąbrowski.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w pkt. 8. o podpunkt 

8) projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania publicznego  

w zakresie zimowego utrzymania w 2025 r. chodników w ciągach dróg powiatowych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 października 2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 28 listopada 2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 13 grudnia 2024 r. 

6. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

7. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie; 

1) zmian w budżecie na rok 2024, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2024-2033, 

3) uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Nozdrzec 

na lata 2025-2031, 

4) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

inkasentów, 
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5) zarządzania poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso,  

6) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXIV/244/2021 Rady Gminy w Nozdrzcu z dnia 

18 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Nozdrzec, 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Nozdrzec położonej w miejscowości Hłudno  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, 

8) przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania publicznego w zakresie zimowego 

utrzymania w 2025 r. chodników w ciągach dróg powiatowych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Nozdrzec. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zakończenie. 

 

Ad 3, 4, 5. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołów nie zgłoszono żadnych uwag  

i przystąpił do przyjęcia bez odczytywania: 

- protokołu sesji z dnia 30 października 2024 roku bez odczytywania, wobec braku uwag  

i wniosków protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 28 listopada 2024 roku bez odczytywania, wobec braku 

uwag i wniosków protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 13 grudnia 2024 roku bez odczytywania, wobec braku 

uwag i wniosków protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Ad 6, 7. 

Zastępca Wójta Gminy Nozdrzec – Adrian Skubisz przedstawił informacje o realizacji uchwał  

i wydanych zarządzeniach od XII sesji. 

 

Zastępca Wójta w przedstawianych informacjach z realizacji uchwał zaprezentował wysokości 

stawek za odbiór odpadów komunalnych w powiecie brzozowskim w związku z pytaniem 

Radnego Mariana Zaboja na XIV sesji o wysokość stawek w okolicznych gminach, podczas 

procedowanej uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty,  

 

Zastępca Wójta odpowiedział na zgłoszone wnioski: 

1) na XII sesji przez Sołtysa Sołectwa Hłudno Agaty Kurdziel, Radnego Janusza Bobolę  

i Radnego Jacka Szpiech w sprawie przeprowadzenia prac naprawczych wiaty przystanku 

autobusowego Hłudno-Bobolówka oraz zabezpieczenia osuwiska przy drodze gminnej nr 515 

w miejscowości Hłudno. 
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Montaż brakujących szyb bocznych poprawi komfort dla oczekujących podróżnych, gdyż 

zbliża się zima. Natomiast niezabezpieczenie osuwiska może doprowadzić do całkowitego 

zablokowania drogi nr 515.  

 

Zastępca poinformował, że montaż szyb wykonany zostanie w styczniu, natomiast działania  

w celu poprawy infrastruktury wewnętrznej m.in. drogi nr 515 w miejscowości Hłudno będą 

realizowane w miarę posiadanych możliwości finansowych. 

 

2) na sesji nadzwyczajnej w dniu 28 listopada 2024 r. Radny Jacek Szpiech poza porządkiem 

obrad wystąpił z wnioskiem w oparciu o ustawę o dostępie do informacji publicznej  

o przekazanie wszelkich umów, porozumień, aktów prawnych na użytkowanie dróg gminnych 

przez ww. firmy a Gminą Nozdrzec w związku z licznymi skargami od mieszkańców Gminy 

Nozdrzec odnośnie stanu dróg gminnych użytkowanych przez firmy budujące farmę wiatrową 

na terenie gminy. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że Radny Jacek Szpiech otrzymał odpowiedź z dnia 10 grudnia 

2024 r. – powiadomienie o wyznaczeniu nowego terminu do załatwienia sprawy, której treść 

została odczytana.  

 

Zastępca Wójta przypomniał, że wniosek o udostępnienie informacji publicznej należy składać 

do kierownika jednostki samorządu terytorialnego, natomiast do przewodniczącego organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego składa się zapytania i interpelacje. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji o wydanych zarządzeniach, Radny Marian Zabój 

pytał o powód i zakres przeprowadzonej kontroli wewnętrznej w Urzędzie Gminy w Nozdrzcu. 

 

Odpowiedzi na pytanie udzieliła Sekretarz informując, że kontrola wewnętrzna jest 

uregulowana w regulaminie organizacyjnym Urzędu Gminy Nozdrzec. To standardowe 

działanie, podobnie jak poddawani jesteśmy audytowi zewnętrznemu po przekroczeniu 

pewnego progu finansowego tak też jest realizowana ww. kontrola, która dotyczyła 

prawidłowości wydatków z funduszu sołeckiego w dwóch sołectwach naszej gminy. 

 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji, zmiany do projektu uchwały Radni otrzymali przed sesją wraz 

z wyjaśnieniami Skarbnika. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/103/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  
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Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 

2024-2033. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/104/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec na lata 2024-2033 - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Gminie Nozdrzec na lata 2025-2031. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/105/2024 w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Nozdrzec na lata 2025-2031 - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia inkasentów. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał o wysokość inkasa w sąsiednich gminach. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że na obecną chwilę nie jest wstanie przekazać rzetelnych 

informacji i zaproponował termin udzielenia odpowiedzi na kolejną sesję. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że w Gminie Dydnia inkaso wynosi 7 %. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że kwota nie jest za wysoka gdyż wiele osób dokonuje wpłat 

drogą elektroniczną bądź też w kasie urzędu, a zakres obowiązków jest duży. 
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Radny Wiesław Mistecki pytał czy sołtysi otrzymują miesięczną pensję. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że sołtysi otrzymują dietę. 

 

Radny Wiesław Mistecki zaproponował odejścia od inkasa na poczet zbiórki odpadów wielko 

gabarytowych po miejscowościach. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/106/2024 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia inkasentów - przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Radny Zbigniew Szpiech nie brał udziału w głosowaniu ponieważ uchwała dotyczyła jego 

interesu prawnego. 

 

Projekt uchwały w sprawie zarządzania poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/107/2024 w sprawie zarządzania poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

- przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Radny Zbigniew Szpiech nie brał udziału w głosowaniu ponieważ uchwała dotyczyła jego 

interesu prawnego. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXIV/244/2021 Rady Gminy 

w Nozdrzcu z dnia 18 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 
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Uchwała Nr XV/108/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXIV/244/2021 

Rady Gminy w Nozdrzcu z dnia 18 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nozdrzec - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nozdrzec położonej w miejscowości 

Hłudno z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/109/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nozdrzec 

położonej w miejscowości Hłudno z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania publicznego w zakresie 

zimowego utrzymania w 2025 r. chodników w ciągach dróg powiatowych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed sesją, o który został poszerzony porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy gmina ma obowiązek odśnieżania chodników i to jest 

rekompensata.  

 

Zastępca Wójta poinformował, że obowiązek o zadbanie infrastruktury drogowej należy do 

zarządcy tej infrastruktury, więc Gmina Nozdrzec nie ma obowiązku. Należy jednak zaznaczyć, 

że na drugim samorządowym konwencie powiatu brzozowskiego zaproponowano  

i przyjęto współpracę między powiatem a jednostkami samorządowymi zadbania  

o infrastrukturę drogową na terenie swojej gminy, które jest rekompensowane przez środki  

z budżetu powiatu brzozowskiego. Zastępca przypomniał, że w ubiegłym roku również była 

podejmowana taka uchwała i stwierdził, że w naszym interesie jest szybkie reagowanie – 

odśnieżanie aby piesi mogli korzystać z ciągów chodnikowych przy drogach powiatowych oraz 

wojewódzkich. 
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Radni pytali z czego wynika podana kwota, gdyż nie jest duża. 

 

Zastępca Wójta przekazał, że na wspomnianym konwencie zostały przekazane wyliczenia 

zależne od szacowanych wyjazdów i długości chodników. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/110/2024 w sprawie przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania w 2025 r. chodników w ciągach dróg 

powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Nozdrzec - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Zastępca Wójta przedstawił informacje z realizacji inwestycyjnych.  

1. Początkiem listopada jako Przewodniczący Zarządu Związku Powiatowo — Gminnego, 

wraz z powołaną komisją, dokonałem zakończenia etapu odbioru robót w ramach Przebudowa 

gminnej infrastruktury drogowej na terenie działania Związku Powiatowo — Gminnego 

Partnerstwo Gmin Powiatu Brzozowskiego. Projekt mający na celu poprawę infrastruktury 

drogowej w regionie, obejmował również roboty budowlane realizowane w obrębie 

wewnętrznej infrastruktury drogowej na terenie gm. Nozdrzec o łącznej długości ponad 2600 

metrów. 

 

2. 8 listopada dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty dla zamówienia publicznego na 

wykonanie robót budowlanych w ramach przedsięwzięcia pn. Renowacja alei grabowej 

znajdującej się w Parku w Zespole Dworsko – Parkowym w Izdebkach. 

Wykonawcą rzeczonego zadania jest firma Produkcyjno — Usługowa — Handlowa 

FRANBUD, która za kwotę 267 493,38 złotych wykona roboty budowlane, będące 

przedmiotem postępowania, tj. oczyszczenie terenu alei, ułożenie betonowych obrzeży 

z utwardzeniem alei kruszywem. Ponadto na całej długości alei zostaną zamontowane ławki 

oraz lampy oświetleniowe. Przeprowadzona zostanie też pielęgnacja drzew wzdłuż alei. 

 

3. Tego samego dnia miał miejsce końcowy techniczny odbiór robót wykonanych w ramach 

przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. Poprawa infrastruktury komunikacyjnej poprzez 

przebudowę dróg powiatowych, budowę obiektu mostowego i budowę chodników dla pieszych 

przy drogach powiatowych, dla którego inwestorem był powiat brzozowski. 

Nowo powstałe elementy infrastruktury (most, odcinki chodników, nowe nakładki asfaltowe), 

wpływają nie tylko na komfort życia mieszkańców — to również przyjazna przestrzeń dla 

ruchu w ciągu drogi powiatowej nr 2061R Izdebki — Hłudno i nowa jakość bezpieczeństwa. 

 

4. W listopadzie przeprowadzono postępowanie zakupowe na roboty budowlane pn. 

Przebudowa drogi gminnej w Izdebkach w km 0+000 do 0+815 na dz. nr ewid. 5215. 

Wykonawcą umowy podpisanej w dniu 9 grudnia br., jest firma Bieżące Utrzymanie Dróg 

Mariusz Ślimak, która za kwotę 424 367,59 złotych wykona prace będące przedmiotem 
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postępowania (modernizację nawierzchni drogi, wykonanie odwodnienia, poprawę poboczy  

i zjazdów, zastosowanie nowoczesnych technologii w celu zwiększenia trwałości drogi). 

Inwestycja dofinansowana w 60% w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju dróg — pozwala 

na optymalne wykorzystanie dostępnych zasobów finansowych. Realizacja projektu 

przewidziana jest na przyszły rok, a termin zakończenia prac planowany jest na czerwiec 2025 

roku. 

 

5. W okresie od ostatniej sesji zwyczajnej zrealizowano działania w związku z procedurą 

zakupową pn. Zakup lekkiego samochodu ratownictwa technicznego z wyposażeniem. 

Co prawda inwestorem, zamawiającym jest Ochotnicza Straż Pożarna w Nozdrzcu, jednak 

całość postępowania prowadzona była przez naszego pracownika. 

Przedmiotem zamówienia był zakup nowego, lekkiego samochodu ratownictwa technicznego 

typu pick-up wraz z wyposażeniem. Pojazd powinien być wyposażony w podwójną, 

5-miejscową kabinę oraz zabudowę kontenerową ze specjalistycznym sprzętem, w skład 

którego wchodzi: skrzynia sprzętowa, sprzęt łączności radiowej, wysokociśnieniowy agregat 

wodno-pianowy oraz wyciągarka o napędzie elektrycznym. Samochód powinien zostać 

przystosowany do pracy w trudnych warunkach terenowych m.in. przez wzmocnienie oraz 

podniesienie zawieszenia. 

 

6. 22 listopada dokonano końcowego odbioru robót dla zadania inwestycyjnego pn. Budowa 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowości Wara, Wesoła z podziałem 

na części oferujemy wykonanie przedmiotu zamówienia w: Części I: Budowa oświetlenia 

ulicznego drogi gminnej w miejscowości Wara. Wartość wykonanej umowy, to niespełna 

37 tysięcy złotych. 

 

7. W listopadzie zakończono kompleksowy remont drogi gminnej nr 115851R, znanej jako 

Harendarska. Roboty budowlane były konieczne ze względu na poważne uszkodzenia 

nawierzchni, spowodowane intensywnym transportem elementów farmy wiatrowej 

realizowanej w okolicy. Proces naprawy objął nie tylko dotychczas zmodernizowane odcinki, 

ale także dodatkowy fragment drogi o długości ponad 300 metrów, który wcześniej nie był 

remontowany podczas zintensyfikowanych działań inwestycyjnych ubiegłej kadencji. 

 

8. 4 grudnia dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty dla postępowania zakupowego pn. 

Odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Nozdrzec w 2025 

roku. Cena wybranej oferty (złożonej przez Konsorcjum firm: Ekomax Spółka Komandytowa 

oraz Produkcja Handel Usługi Ekomax — Konsorcjum to forma współpracy między kilkoma 

podmiotami (np. przedsiębiorstwami), które decydują się wspólnie ubiegać o realizację 

zamówienia publicznego. Jest to szczególnie popularne w przypadku dużych i skomplikowanych 

projektów, które przekraczają możliwości pojedynczego wykonawcy. W ramach konsorcjum: 

Uczestnicy dzielą odpowiedzialność, Łączą swoje zasoby, składają jedną wspólną ofertę), 

wynosi 1 346 849,64 złotych i była to jedyna oferta. 

9. 16 grudnia dokonano ostatecznego wyboru oferty dla zamówienia na roboty budowlane pn. 

Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu – Etap II. Najkorzystniejsza oferta złożona 
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została przez IBG Instalbud Sp. z o.o, tj. Wykonawcę I etapu, który za kwotę 18 388 500 zł, 

wykona roboty budowlane, wykończeniowe, elewacyjne w budynkach oczyszczalni, budowę 

placu manewrowego, zjazdu i przebudowę drogi dojazdowej, infrastrukturę wodno-

kanalizacyjną na terenie oczyszczalni, instalacje oraz wyposażenie oczyszczalni i jednego 

reaktora w ciąg technologiczny służący do oczyszczania ścieków wraz z uruchomieniem. 

Ponadto wykonana zostanie instalacja fotowoltaiczna o mocy ok. 23 kilo wattów peak (kWp — 

określa bowiem, jaką wydajność mogą osiągnąć panele fotowoltaiczne, jeśli ich praca odbywa 

się w tzw. standardowych warunkach pomiarowych. Najprościej ujmując – ile energii 

elektrycznej (1 kWh), jest w stanie wyprodukować dany panel lub cała instalacja 

fotowoltaiczna; 1 kWp = 800 kWh) wraz z niezbędnymi instalacjami elektrycznymi. Instalacja 

będzie zamontowana częściowo na gruncie, a częściowo na dachu budynku wielofunkcyjnego. 

10. Tego samego dnia ogłoszono wybór najkorzystniejszej oferty dot. realizacji projektu nr 

Edycja2RPOZ/2023/4697/PolskiLad w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

„Remont elewacji zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Klary w Hłudnie” 

11. 19 grudnia ogłoszono postępowanie zakupowe dla realizacji przedsięwzięcia pn. 

Remont w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Gminy Nozdrzec 

mający na celu poprawę dostępności dla dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi z 

podziałem na części. 

Przedmiotem postępowania jest remont oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

na terenie Gminy Nozdrzec, dla których organem prowadzącym jest gmina. Przedsięwzięcie 

inwestycyjne ma na celu dostosowanie dla dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 

oraz poprawę standardów dostępności obiektów. Planowane prace obejmują wykonanie robót 

budowlanych zmierzających do podniesienia standardów dostępności architektonicznej 

pomieszczeń oddziałów przedszkolnych m.in. dzięki usunięciu barier komunikacyjnych 

poprzez wymianę drzwi wewnętrznych, a także wymianę nawierzchni sal i pomalowaniu ich 

ścian w dobrze widocznych, kontrastowych kolorach. 

Wskazane postępowanie zakupowe prowadzone jest w ramach projektu pn. Nasze przedszkola 

– doposażenie i poprawa dostępności oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na 

terenie Gminy Nozdrzec, który jest współfinansowany przez Unię Europejską w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia na lata 2021-2027. Projekt podzielony jest na 

siedem zadań, tj.: 

Zadanie 1 —  Roboty budowlane dotyczące dostosowania dla dzieci w wieku przedszkolnym  

i poprawy standardów dostępności oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Pozostałych sześć zadań, to zakup niezbędnego wyposażenia i pomocy dydaktycznych do 

oddziałów przedszkolnych, w szkołach podstawowych w Nozdrzcu, Wesołej, Hłudnie, 

Izdebkach, Warze, Siedliskach. 

Wartość projektu: 1 753 425,91 PLN 

Wysokość wkładu z Funduszy Europejskich: 1 489 269,83 

 

12. W grudniu dokonano końcowego odbioru robót dla zadania inwestycyjnego pn. Budowa 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowości Wara, Wesoła z podziałem 

na części oferujemy wykonanie przedmiotu zamówienia w: Części II: Budowa oświetlenia 
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ulicznego drogi powiatowej nr 1936R Barycz — Izdebki w miejscowości Wesoła. Wartość 

zadania wyniosła niespełna 91 tysięcy złotych. 

 

Jak widzimy, tych działań w sferze przedsięwzięć inwestycyjnych jest mnogo — z sesji na sesję 

udzielane są informacje o licznych działaniach realizowanych przez Gminę Nozdrzec. 

Oczywiście, taka aktywność, nie jest żadnym novum na terenie naszej gminy. Jest to 

kontynuacja ciężkiej pracy zapoczątkowanej jeszcze na starcie ubiegłej kadencji. Jak widać 

wielokrotnie powielane informacje o bezczynności władz gminy, sformułowania w sprawie 

niegospodarności były nieprawdziwe i wprowadzały mieszkańców naszej gminy w błąd — 

czego dowodem są widoczne gołym okiem efekty inwestycji oraz rozwój gminy wykazywany 

w ogólnopolskich opracowaniach, mam tutaj na myśli m.in. Ranking Finansowy Samorządu 

Terytorialnego w Polsce, bo jako jednostka samorządu terytorialnego, zaliczyliśmy kolejny 

wzrost w klasyfikacji, której poddawane są wszystkie gminy. 

Jednak postępy według Rankingu Finansowego Samorządu Terytorialnego w Polsce, to nie 

wszystko, albowiem początkiem grudnia, Wójt Gminy Nozdrzec Stanisław Żelaznowski 

odebrał prestiżowe wyróżnienie, poświadczające fakt, że Gmina Nozdrzec znalazła się w gronie 

liderów inwestycyjnych na Podkarpaciu, zajmując zaszczytne III miejsce w kategorii 

Dynamika Wydatków Majątkowych Inwestycyjnych w latach 2019 — 2023 w Rankingu 

Aktywności Gmin Podkarpacia 2023. To zaszczytne miejsce podkreśla aktywność samorządu 

w zakresie realizacji licznych przedsięwzięć inwestycyjnych, które miały na celu rozwój 

lokalnej infrastruktury, modernizację majątku trwałego oraz wzrost wartości majątku 

publicznego.  

 

Zastępca Wójta sprostował kilka sytuacji, słów, które miały miejsce na XIII sesji 

nadzwyczajnej: 

 

1. Od około 22 minuty nagrania XIII sesji nadzwyczajnej z dnia 28 listopada. 

Radny Marian Zabój pyta o stawki za odbiór odpadów komunalnych — jak wyglądają  

w okolicznych gminach; stwierdza, że taka uchwała powinna być skierowana do komisji oraz, 

że sesja nadzwyczajna to sesja nadzwyczajna, a to akuratnie nie jest nadzwyczajną rzeczą. 

Panie Radny — na tej samej sesji procedowana była i podjęta została UCHWAŁA NR 

XIII/100/2024 RADY GMINY NOZDRZEC w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet radnych Rady Gminy w Nozdrzcu. Tutaj jakoś nie podjął Pan głosu, że 

uchwała ta nie jest nadzwyczajną rzeczą, natomiast uchwała w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 

opłaty jest z pewnością bardziej istotną sprawą. 

Odnośnie komisji — pomijam fakt, że Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec na początku 

sesji zaznaczył, że przed sesją wszystkie uchwały zostały szczegółowo omówione, ale przy 

reprezentowanym przez Pana stanowisku, mógł Pan złożyć wniosek o przerwę w obradach i 

dokonać analizy uchwał, które znajdują się w Dzienniku Województwa Podkarpackiego, co 

naprawdę nie zajęłoby sporo czasu. 

Podczas dyskusji w punkcie porządku, który dotyczył stawek za odbiór odpadów komunalnych, 

padło stwierdzenie wskazujące, że tak wyszło po przetargu. Informuję Państwa, że wysokość 

opłaty za odbiór odpadów komunalnych, to nie tylko koszty usługi odbioru odpadów 
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komunalnych — przedstawione przez wykonawcę, który złożył ofertę w stosownym 

postępowaniu zakupowym. Na wysokość opłaty składają się koszty funkcjonowania systemu 

zagospodarowania odpadami (Odbiór i transport odpadów; Tworzenie i utrzymanie 

infrastruktury; Edukacja ekologiczna; Administracja systemem). 

 

2. W 25 minucie pada stwierdzenie, że wszędzie są zbierane gabaryty, co jest nieprawdą — np. 

Gmina Brzozów jak i Gmina Haczów, nie odbierają gabarytów w innym miejscu jak Punkt 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych i prawdą jest, że gminy odchodzą od zbierania 

odpadów wielkogabarytowych poza PSZOK — iem, ponieważ generuje to duże koszty  

w sytuacji gdy nie wszyscy oddają, a dodatkową opłatę ponoszą wszyscy. 

W tej całej dyskusji wystarczyło złożyć wniosek o podniesienie proponowanej opłaty, 

przegłosować wniosek, uchwałę z większą stawką i sprawa byłaby załatwiona. A tak jak 

wskazano w odpowiedzi z dnia 17 grudnia na pismo sołtysa sołectwa Hłudno, Wesoła, Wesoła 

— Ujazdy, Ryta Górka z dnia 18 listopada 2024 r. (data wpływu do tut. Urzędu 21 listopada 

br.), dotyczące organizacji zbiórki odpadów wielkogabarytowych na terenie Sołectw Wesoła, 

Hłudno oraz Wesoła — Ujazdy, Ryta Górka — decyzja o realizacji takiego przedsięwzięcia 

będzie uzależniona przede wszystkim od możliwości finansowych Gminy Nozdrzec. 

 

3. Prostuję również odpowiedź na pytanie Radnego Wiesława Misteckiego, który pytał ile firm 

startowało w postępowaniu na budowę II etapu oczyszczalni. Odpowiedź jaka padła brzmiała 

„jedna”. Informuję państwa, że było dwie oferty. 

 

4. Radny Jacek Szpiech w 44 minucie nagrania XIII sesji nadzwyczajnej z dnia 28 listopada br. 

— już poza obrządkiem obrad — mówi, że wystąpił z wnioskiem nieformalnym o przekazanie 

wszelkich umów zawartych między Gminą Nozdrzec, a firmami budującymi farmę, po czym 

dodaje — cytuję — do tej pory nie uzyskałem takich umów. Szkoda Panie Radny, że nie 

wspomniał Pan, że z takim wnioskiem wystąpił Pan dzień wcześniej, tj. 27 listopada,  

w rozmowie telefonicznej z pracownikiem Bogusławą Wójcik, która odpowiada m.in. za 

prowadzenie Biura Obsługi Rady, i to na krótko przed zamknięciem urzędu — prosząc  

o przygotowanie dokumentacji na jutro tj. 28 listopada, czyli dzień, w którym odbywała się 

sesja. Informuję Pana, że adresatem wszelkich wniosków powinny być stosowne osoby/ 

wydziały, a to zależy od rodzaju sprawy. Po drugie — na przyszłość — proszę mieć na uwadze 

potrzebny czas na załatwienie wielowątkowego wniosku, który wymaga przeanalizowania  

i zebrania w aktach sprawy obszernej dokumentacji. 

W późniejszej części dyskusji — Radny Marian Zabój ma rację stwierdzając, że nie mogą 

odmówić. Zaznaczam, że nikt nie odmówił Rademu Jackowi Szpiechowi udzielenia 

odpowiedzi. Wskazano, że nie jest możliwe załatwienia sprawy w kilka godzin, tak jak 

oczekiwał to Radny Jacek Szpiech. 

Około 49 minuty Radny Jacek Szpiech mówi prosimy o te dokumenty raz, drugi, trzeci, piąty, 

dziesiąty, skoro nikt nie chce nam udostępnić… Panie Radny… Przy takim sformułowaniu 

przydałoby się trochę rzetelności, a przede wszystkim podstaw do jego wygłoszenia. Ani trzy, 

ani pięć czy też dziesięć razy nie wnioskował Pan o wspomniane dokumenty, tym bardziej nikt, 

podkreślam nikt nie odstępuje od ich udostępnienia, zatem proszę nie wprowadzać Radnych 

oraz opinii publicznej w błąd. 
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Zaznaczę, że na wszystkie pisma, zwłaszcza te dotyczących wniosków o różnym charakterze 

— odpowiedź jest udzielana bez zbędnej zwłoki, w ustawowym terminie.  

 

Zastępca Wójta nawiązując do spotkania z mieszkańcami Nozdrzca, na którym byli obecni 

Radny Marian Zabój, Radny Krzysztof Gierula i Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec na 

którym zarzucono kłamstwo w temacie braku remontów dróg do gruntów rolnych do 2024 r.  

w miejscowości Nozdrzec, wymienił dwie drogi do gruntów rolnych nr 2653 rok 2019 około 

160 m i nr 1128 rok 2021 około 400 m.  

 

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu mieszkańców Wesoła Magierów przekazał 

podziękowania za wykonane oświetlenie uliczne. 

 

Radny Marian Zabój w odniesieniu do wysokości stawek za odpady stwierdził, że 

przedstawiane stawki przez Wicewójta nie są uszczegółowione co do kompostowników  

i odbioru gabarytów. 

 

Radny Marian Zabój i Radny Krzysztof Gierula wystąpili z wnioskiem o zakup działek nr 2030, 

2032/5 i 2016/40 obok Urzędu Gminy. Zakup wymienionych działek jest niezbędny dla 

mieszkańców naszej gminy. Poprawi bezpieczeństwo na drodze dojazdowej do urzędu i do 

szkoły. Rozwiąże się problem parkowania dla rodziców dowożących dzieci do szkoły  

i interesantów naszej gminy.   

 

Radny Marian Zabój poinformował, że wniosek o zakup tych działek jest składany kilka razy. 

Pojawiają się głosy o budowie sklepu Dino na wymienionych działkach, cena była wysoka bo 

wynosiła 300 tys. zł, ale mino wszystko gmina powinna zakupić te działki. Radny Marian Zabój 

oznajmił, że do końca lutego 2025 r. gmina może dokonać zakupu tych działek, po tym czasie 

zakup będzie już nie możliwy. 

 

Radny Jacek Szpiech odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Wójta w sprawie wniosku  

o przekazanie dokumentów dotyczących stanu dróg użytkowanych przez wykonawców lub 

podwykonawców firmy wiatrowej. Radny oznajmił, że wielokrotnie były składane wnioski 

dotyczące stanu dróg używanych przez firmy budujące farmę wiatrową i zawsze było coś nie 

tak.  

 

Radny Jacek Szpiech pytał o oznakowanie drogi Harendarskiej informujący, że droga nie jest 

utrzymywana w okresie zimowym. Radny stwierdził, że taki stan rzeczy utrzymuje się od kilku 

lat i pytał czy można to zmienić gdyż z drogi tej korzysta wielu mieszkańców. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że znak ostrzegawczy jest dla osób prowadzących przez nawigację 

ze względu na skrót, dla busów czy samochodów dostawczych po wyżej 3,5 tony. Droga  

w sezonie zimowym jest utrzymywana o czym wiedzą również sołtysi gdyż jest ujęta w planie 

odśnieżania. 
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W kwestii odbioru odpadów komunalnych Zastępca Wójta poinformował, że w Gminie 

Nozdrzec w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych również są przyjmowane 

gruzy czy odpady biodegradalne i wiele innych frakcji. 

 

Radny Krzysztof Gierula odnośnie dróg pytał Zastępcę Wójta czy należy zgłosić wniosek czy 

przedstawi na kolejnej sesji informację o liczbie wyremontowanych dróg polnych  

w poszczególnych sołectwach w odcinkach na metry lub km. 

 

Zastępca Wójta prosił o złożenie, sformułowanie wniosku. 

 

Na zakończenie obrad Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec oraz Zastępca Wójta złożyli 

życzenia noworoczne. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec zakończył 

obrady XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 

 


